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Protokół nr 26/2025  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 27 lutego 2025 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Maciej Bryś  - Przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu     

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel     - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Arleta Dobkowska  - naczelnik Wydziału Architektury  

         i Budownictwa Starostwa Powiatowego 

         w Wieluniu 

4. Pani Anna Ciach    - Powiatowy Inspektor Nadzoru  

             Budowlanego w Wieluniu 

5. Pani Beata Pilarczyk    - Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  

         w Wieluniu (PUP w Wieluniu) 

6. Pani Patrycja Świtalska     - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

          Społecznych Starostwa Powiatowego 

          w Wieluniu 
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7. Pan Bartłomiej Panek    - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

          w Wieluniu (PZD w Wieluniu) 

8. Pani Karolina Poniewiera   - p.o. naczelnika Wydziału Komunikacji, 

         Transportu i Dróg Starostwa Powiatowego 

          w Wieluniu 

9. Pani Beata Korczewska    - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

          Rodzinie w Wieluniu (PCPR w Wieluniu)

  

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie XXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXIII, XXIV i XXV posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

5. Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wieluniu 

o funkcjonowaniu Inspektoratu z uwzględnieniem występujących zagrożeń 

budowlanych w 2024 r. 

6. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 13 lutego 2025 r. 

7. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu  

w sprawie przyznania kwoty 75 000,00 zł na zakup samochodu osobowego  

do celów służbowych. 

8. Zapoznanie z informacją Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanych aneksach do porozumień w sprawie przyjęcia dzieci 

oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków oraz kosztów objęcia rodziny 

zastępczej lub rodzinnego domu dziecka opieką koordynatora rodzinnej pieczy 

zastępczej w okresie od dnia 01.07.2024 r. do dnia 31.12.2024 r. 

9. a) Zapoznanie z wystąpieniem Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  
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w Wieluniu o dofinansowanie ze środków PFRON projektu pn.: „Zakup  

9-cio osobowego samochodu dla osób niepełnosprawnych” realizowanego  

w obszarze D. 

b) Rozpatrzenie prośby Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego  

Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu o zabezpieczenie środków w budżecie Powiatu w kwocie 27 250,00 zł 

na realizację powyższego zadania. 

10. a) Zapoznanie z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu  

o dofinansowanie ze środków PFRON projektów pn.:  

- „Dostosowanie pomieszczeń higieniczno- sanitarnych do potrzeb osób 

niepełnosprawnych w Zespole Szkół Specjalnych w Wieluniu” realizowanego  

w obszarze B. 

- „Zakup autobusu 19-osobowego dla Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu  

ze specjalnym przystosowaniem do przewozu osób niepełnosprawnych  

z możliwością montażu wózka inwalidzkiego” realizowanego w obszarze D. 

b) Rozpatrzenie prośby Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu  

o zabezpieczenie środków w budżecie Powiatu w kwocie 224 684,76 zł  

na realizację powyższych zadań.  

11. Zapoznanie z wystąpieniem zastępcy Wójta Gminy Konopnica o dofinansowanie  

ze środków PFRON projektu pn.: „ŚDS malowanie- degradacji przeciwdziałanie” 

realizowanego w obszarze F. 

12. Zapoznanie z wystąpieniem Prezesa Stowarzyszenia Przyjaciół Szkół Katolickich 

o dofinansowanie ze środków PFRON projektu pn.: „Zakup samochodu 

osobowego o liczbie miejsc 9 łącznie z kierowcą z wykorzystaniem do przewozu 

osób z niepełnosprawnościami, w tym na wózkach inwalidzkich dla Publicznej 

Szkoły Podstawowej w Oddziałami Integracyjnymi SPSK w Strugach” 

realizowanego w obszarze D.  

13. Zapoznanie z wystąpieniem Burmistrza Wielunia o dofinansowanie ze środków 

PFRON projektu pn.: „Likwidacja barier komunikacyjnych dla osób 

niepełnosprawnych – zakup autobusu dla WTZ w Olewinie” realizowanego  

w obszarze D. 

14. Rozpatrzenie wniosku dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenia planu finansowego 
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jednostki o 28 000,00 zł z przeznaczeniem na montaż urządzeń 

klimatyzacyjnych w 7 gabinetach Poradni.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia konkursu 

przeprowadzanego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora 

Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia planu 

wykorzystania zasobu nieruchomości Powiatu Wieluńskiego na lata 2025-2027. 

17. Zapoznanie i rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta i Gminy Osjaków.  

18. Zapoznanie z wnioskiem radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Marka Kielera 

oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi na przedstawiony wniosek  

– dot. prośby mieszkańców sołectwa Chotów w sprawie udzielenia informacji  

o pracach związanych z przygotowaniem dokumentacji technicznej dla drogi 

powiatowej Skomlin- Turów na odcinku Mątewki- Chotów (skrzyżowanie z drogą 

Nr 4514E). 

19. Zapoznanie z wnioskiem radnego  Rady Powiatu w Wieluniu Pana Marka Kielera 

oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi na przedstawiony wniosek  

– dot. naprawy radarowych wyświetlaczy prędkości na drodze Nr 4510E  

w miejscowości Mokrsko. 

20. Zapoznanie z wnioskiem radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Dariusza 

Ceglarskiego oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi na przedstawiony 

wniosek. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w sprawach 

związanych z opracowywaną dokumentacją projektową pn.: „Rozbudowa drogi 

powiatowej Nr 4517E na odcinku od drogi krajowej Nr 45 do skrzyżowania drogi 

krajowej Nr 43 w m. Grębień”.  

22. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2024 roku.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu. 
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24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie struktury wewnętrznej 

oraz planu etatów Starostwa Powiatowego w Wieluniu.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

27. Sprawy bieżące.  

28. Wolne wnioski.  

29. Zamknięcie XXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie XXVI  posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył  

XXVI posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 4 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Poinformował, że w punkcie pn.: „Sprawy 

bieżące” znajdują się trzy sprawy. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem porządku obrad. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Piotr Kędzia). 

 

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXIII, XXIV i XXV posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

5. Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wieluniu 

o funkcjonowaniu Inspektoratu z uwzględnieniem występujących zagrożeń 

budowlanych w 2024 r. 

6. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 13 lutego 2025 r. 

7. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu  

w sprawie przyznania kwoty 75 000,00 zł na zakup samochodu osobowego  

do celów służbowych. 

8. Zapoznanie z informacją Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanych aneksach do porozumień w sprawie przyjęcia dzieci 

oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków oraz kosztów objęcia rodziny 

zastępczej lub rodzinnego domu dziecka opieką koordynatora rodzinnej pieczy 

zastępczej w okresie od dnia 01.07.2024 r. do dnia 31.12.2024 r. 

9. a) Zapoznanie z wystąpieniem Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu o dofinansowanie ze środków PFRON projektu pn.: „Zakup  
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9-cio osobowego samochodu dla osób niepełnosprawnych” realizowanego  

w obszarze D. 

10. b) Rozpatrzenie prośby Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego  

Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu o zabezpieczenie środków w budżecie Powiatu w kwocie 27 250,00 zł 

na realizację powyższego zadania. 

11. a) Zapoznanie z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu  

o dofinansowanie ze środków PFRON projektów pn.:  

12. - „Dostosowanie pomieszczeń higieniczno- sanitarnych do potrzeb osób 

niepełnosprawnych w Zespole Szkół Specjalnych w Wieluniu” realizowanego  

w obszarze B. 

13. - „Zakup autobusu 19-osobowego dla Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu  

ze specjalnym przystosowaniem do przewozu osób niepełnosprawnych  

z możliwością montażu wózka inwalidzkiego” realizowanego w obszarze D. 

14. b) Rozpatrzenie prośby Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu  

o zabezpieczenie środków w budżecie Powiatu w kwocie 224 684,76 zł  

na realizację powyższych zadań.  

15. Zapoznanie z wystąpieniem zastępcy Wójta Gminy Konopnica o dofinansowanie  

ze środków PFRON projektu pn.: „ŚDS malowanie- degradacji przeciwdziałanie” 

realizowanego w obszarze F. 

16. Zapoznanie z wystąpieniem Prezesa Stowarzyszenia Przyjaciół Szkół Katolickich 

o dofinansowanie ze środków PFRON projektu pn.: „Zakup samochodu 

osobowego o liczbie miejsc 9 łącznie z kierowcą z wykorzystaniem do przewozu 

osób z niepełnosprawnościami, w tym na wózkach inwalidzkich dla Publicznej 

Szkoły Podstawowej w Oddziałami Integracyjnymi SPSK w Strugach” 

realizowanego w obszarze D.  

17. Zapoznanie z wystąpieniem Burmistrza Wielunia o dofinansowanie ze środków 

PFRON projektu pn.: „Likwidacja barier komunikacyjnych dla osób 

niepełnosprawnych – zakup autobusu dla WTZ w Olewinie” realizowanego  

w obszarze D. 

18. Rozpatrzenie wniosku dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenia planu finansowego 

jednostki o 28 000,00 zł z przeznaczeniem na montaż urządzeń klimatyzacyjnych 

w 7 gabinetach Poradni.  
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19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia konkursu 

przeprowadzanego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora 

Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia planu 

wykorzystania zasobu nieruchomości Powiatu Wieluńskiego na lata 2025-2027. 

21. Zapoznanie i rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta i Gminy Osjaków.  

22. Zapoznanie z wnioskiem radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Marka Kielera 

oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi na przedstawiony wniosek  

– dot. prośby mieszkańców sołectwa Chotów w sprawie udzielenia informacji  

o pracach związanych z przygotowaniem dokumentacji technicznej dla drogi 

powiatowej Skomlin- Turów na odcinku Mątewki- Chotów (skrzyżowanie z drogą 

Nr 4514E). 

23. Zapoznanie z wnioskiem radnego  Rady Powiatu w Wieluniu Pana Marka Kielera 

oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi na przedstawiony wniosek  

– dot. naprawy radarowych wyświetlaczy prędkości na drodze Nr 4510E  

w miejscowości Mokrsko. 

24. Zapoznanie z wnioskiem radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Dariusza 

Ceglarskiego oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi na przedstawiony 

wniosek. 

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w sprawach 

związanych z opracowywaną dokumentacją projektową pn.: „Rozbudowa drogi 

powiatowej Nr 4517E na odcinku od drogi krajowej Nr 45 do skrzyżowania drogi 

krajowej Nr 43 w m. Grębień”.  

26. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2024 roku.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu. 

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie struktury wewnętrznej 

oraz planu etatów Starostwa Powiatowego w Wieluniu.  
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29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

31. Sprawy bieżące.  

32. Wolne wnioski.  

30. Zamknięcie XXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołów z XXIII, XXIV i XXV posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołów. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął protokół 

Nr 23/2025 z XXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu, protokół Nr 24/2025  

z XXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu oraz protokół Nr 25/2025  

z XXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu 

Powiatu, nieobecny Pan Piotr Kędzia).  

 

 

Pkt 5 

Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wieluniu 

o funkcjonowaniu Inspektoratu z uwzględnieniem występujących zagrożeń 

budowlanych w 2024 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Annę 

Ciach, Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wieluniu oraz Panią Arletę 
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Dobkowską, naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa. Zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Łukasz Dybka.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy toaleta, która 

znajduje się na podwórku potrzebuje pozwolenia na budowę. 

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy nawet taka, 

która stoi tam bardzo długo, od kilkudziesięciu lat.  

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że nie ma to znaczenia. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy nawet  

w przypadku, gdy znajduje się ona tam od lat 50. ubiegłego wieku. 

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że tym bardziej, ponieważ w tamtych czasach każdy 

obiekt łącznie z ogrodzeniem i toaletą wymagał pozwolenia na budowę.  

Pan Łukasz Dybka- członek Zarządu Powiatu powiedział, że nawet taka 

mała toaleta musi mieć pozwolenie. Dodał, że w momencie, gdy trwa budowa domu  

i właściciel działki chce umieścić toaletę na działce, to również musi posiadać 

pozwolenia na budowę toalety.  

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli mowa o procesie budowlanym i obiekt ten jest 

ustawiony na okres trwania prac budowlanych i będzie zawarta informacja o toalecie 

w dzienniku budowy, to może ona być umieszczona, z zaznaczeniem,  

że po ukończeniu prac budowlanych będzie on usunięty. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że na okres 

trwania budowy może taki obiekt znajdować się na działce budowlanej. 

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że tak, ale z ujęciem w dzienniku budowy, że funkcjonuje 

jako zaplecze. Podkreśliła, że jeśli znajduje się tam w innym celu, to potrzebuje 

pozwolenia. Zaznaczyła, że Nadzór Budowlany może skontrolować dokumentację 

dotyczącą takiego obiektu, jeśli wynika to z prowadzonego postępowania  

na konkretnej działce lub w przypadku, gdy w budynku jest instalacja wodno 

-kanalizacyjna, a nie ma zbiornika na ścieki, to wtedy Powiatowy Inspektorat Nadzoru 

Budowlanego w Wieluniu (PINB) szacuje, czy dany budynek może funkcjonować,  
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czy nadaje się do zamieszkania, pomimo braku zbiornika i gdzie są odprowadzane 

ścieki. Jeśli gmina przekaże, że dane gospodarstwo nie posiada podpisanej umowy  

z żadną firma odbierającą ścieki, to wtedy inspektorat zajmuje się taką sprawą. 

Nadmieniła, że prowadzą sprawę umiejscowienia i pozwolenia toalety, tylko  

na wniosek sąsiadów lub jest postępowanie naprawcze na działce.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu Powiatu zapytał, czy w przypadku, 

gdy ktoś doniesie na sąsiada, że ten wykonuje samowolę budowlaną, to nadzór 

budowlany, jaki ma czas by sprawdzić tę informację. 

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że jest to okres dwóch miesięcy i może go również 

wydłużyć.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że przykładowo 

sąsiad rozpoczął budowę mieszczącą się na granicy działki i drugi sąsiad nie 

otrzymał powiadomienia, a budowa jest duża oraz sąsiad złożył skargę do PINB,  

to nadzór jaki ma czas by sprawdzić. 

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że rozpatrują wnioski zgodnie z kolejnością wpływu, więc 

starają się by oględziny odbyły się w ciągu dwóch miesięcy, ewentualnie 

postępowanie zostaje wydłużone. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że budowa trwa 

nadal, to przez ten okres, który minie zanim PINB przyjedzie na kontrolę, to obiekt 

może być skończony. 

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że jest to ryzyko inwestora, jeżeli działa bez pozwolenia 

na budowę, to musi się liczyć z kosztami, gdy przyjdzie potrzeba rozbiórki. Dodała,  

że prace mogą być wstrzymane w momencie, gdy są stwierdzone istotne 

odstępstwa, czyli takie, które zostały zawarte w artykule 36a prawa budowlanego. 

Zaznaczyła, że w przypadku odstępstw od warunków technicznych, to PINB nie ma 

prawa wstrzymać budowy. Powiedziała, że nadzór budowlany nie działa jak policja, 

czyli w przypadku zgłoszenia pracownicy jadą na interwencję, lecz zgodnie  

z kodeksem postępowania administracyjnego, czyli pozyskać informację  

o właścicielu, ponieważ zdarza się tak, że skargę składa osoba kompletnie  

z zewnątrz, nie właściciel sąsiadującej działki, która nie ma prawa być stroną  
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w postępowaniu, ale może zgłosić. Podkreśliła, że taka osoba będzie poinformowana 

po zakończeniu postępowania. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy osoba 

niebędąca sąsiadem może zgłosić tę osobę. 

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że tak, ale w takim przypadku należy wyjaśnić, czy osoba 

zgłaszająca jest stroną, czy nie.  

Pan Łukasz Dybka- członek Zarządu Powiatu zapytał, czy można zgłosić 

każdą osobę nawet w innej miejscowości. 

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu powiedziała, że tak. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że PINB może 

wejść do budynku i skontrolować. 

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu powiedziała, że jest to kwestia sporna, ale należy pamiętać,  

że społeczeństwo nie traktuje oględzin nadzoru jako wyroczni. Dodała, że jednak  

są osoby, które nie wpuszczają do domu i często takie sprawy kończą się 

interwencją policji.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy osoba 

zgłaszająca może zastrzec swoje dane. 

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu opowiedziała, że tak.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiatu zapytał, czy PINB może 

jechać do osoby zgłoszonej i rozpocząć kontrolę. 

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że nie, ponieważ takie oględziny nie mają rangi 

dowodów. Powiedziała, że najpierw powiadamiają osobę zainteresowaną, z jakiego 

powodu i w jakiej sprawie przybędą, zgodnie z kodeksem postępowania 

administracyjnego. Dodała, że należy uwzględnić trzy tygodnie, by dotarła poczta  

i została odebrana. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że nie trzeba być 

stroną by zgłosić podejrzenie nieprawidłowości w budowie obiektu.  

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że otrzymują dużo wniosków, gdzie zgłaszający nie jest 
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stroną. Dodała, że zgodnie ze zmianą przepisów sąsiad nie zawsze jest stroną, 

wcześniej każdy sąsiad był stroną.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy jeśli PINB był 

sprawdzić obiekt raz, potem pojawiło się zgłoszenie, więc udał się ponownie, czy jest 

więc zasadność by udał się tam kolejny raz, jeśli będzie takie zgłoszenie. 

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że w zależności czego dotyczy zarzut. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że przykładowo 

raz były sprawdzane okna, kolejnym razem ściany i jeśli złoży trzeci raz wniosek na 

ten sam obiekt, to czy PINB uda się na kontrolę. 

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że wszystko zależy od zakresu, czy mowa jest o budowie 

czy o robotach budowlanych lub stanie technicznym. Dodała, że mógł być 

sprawdzony stan techniczny, ale właściciel robi otwór w ścianie by wstawić tam okno. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy nawet jeśli  

w krótkim okresie czasu są zgłoszenia dotyczące tego samego obiektu, to czy też 

nadzór sprawdza. 

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że jeśli wszystko zostało sprawdzone w tym obiekcie 

oraz z wniosków nie wynika, że pojawiły się nowe okoliczności, to inspektorat  

ma prawo odmówić. Dodała, że PINB ma zaplanowane dużo kontroli i oględzin, więc 

jeśli istnieją przesłanki do odmowy oględzin oraz zostało wszystko sprawdzone  

w podanym zakresie u tej osoby, to korzystają z tego prawa.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, że sąsiad nie 

musi we wniosku ująć tego samego zakresu, ale kolejne. Zapytał, dlaczego nadzór 

będąc na pierwszej kontroli, nie sprawdza wszystkiego na danej posesji, tylko 

sprawdza to, co jest w danym wniosku. 

Pani Anna Ciach – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wieluniu odpowiedziała, że czasem lepiej, że nadzór nie sprawdza wszystkiego 

od razu.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wieluniu 

o funkcjonowaniu Inspektoratu z uwzględnieniem występujących zagrożeń 

budowlanych w 2024 r. (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Piotr 

Kędzia). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 6 

Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 13 lutego 2025 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 

13 lutego 2025 r. (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Piotr Kędzia). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 Pkt 7 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu  

w sprawie przyznania kwoty 75 000,00 zł na zakup samochodu osobowego  

do celów służbowych. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Patrycję 

Świtalską, kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Panią Beatę 

Pilarczyk, dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu. Zapytał, czy są pytania. 

Zgłosił się Pan Krzysztof Dziuba. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jakie były nakłady 

na naprawę samochodu w ostatnich latach. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że były 

niewielkie, jednak pod koniec roku samochód uległ awarii i mechanicy samochodowi 

nie potrafili znaleźć przyczyny. Dodatkowo odbywały się szkolenia i pracownicy nie 

mieli czym się udać na te szkolenia, a nie byli chętni by jechać prywatnymi 

samochodami. Dodała, że nie były zapewnione środki na zwrot kosztów delegacji. 

Powiedziała, że pojawia się pytanie, czy inwestować w stary samochód, czy zakupić 

nowy. Podkreśliła, że nie pamięta, jakiej wysokości koszty zostały poniesione  

na naprawę, w tym przypadku należy wykonać zestawienie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy Pani dyrektor 

zastanawiała się by wypłacać pracownikom koszty delegacji, zamiast dokonać 

zakupu nowego samochodu. Dodał, że biorąc pod uwagę zestawienie przejechanych 

kilometrów, to nie jest pokonywane ich znacząco w skali roku, średnio jest to 8 tys. 

kilometrów rocznie, koszt paliwa to około 3 tys. zł, inne koszty wynoszą około  

2 tys. zł, a jeśli wziąć pod uwagę wypłatę kosztów delegacji dla pracowników,  

to koszt wynosi około 9 tys. zł, więc różnica 4 tys. zł nie jest tak znacząca jak  

75 tys. zł. Powiedział, że biorąc pod uwagę te wyliczenia, to koszt samochodu będzie 

się zwracał 17-18 lat, a wtedy będzie potrzebny już nowy pojazd. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała,  

że pracownicy nie chcą jeździć prywatnymi samochodami, więc będzie tu problem. 

Dodała, że sama też oszczędza na wypłacaniu delegacji, jeśli jadą trzy osoby,  

to uważa to za opłacalne i wypłaca te środki, natomiast jeśli jedna osoba,  

to jest to nieekonomiczne. Powiedziała, że stara się oszczędzać środki budżetowe. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest  

to nieopłacalne, jeśli w posiadaniu jednostki jest samochód służbowy, ale jeśli mowa 

o zakupie samochodu o wartości 75 tys. zł, który będzie się zwracał 17 lat, to bardziej 

opłacalne jest wypłacenie wspomnianej delegacji.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu powiedziała, że PUP 

generuje dość dużo dochodów, a w ubiegłym roku udało się wypracować dochody 
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dzięki wydawaniu sporej ilości oświadczeń i zezwoleń dla cudzoziemców i dzięki 

temu są wypracowane znaczne dochody dla powiatu i województwa.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy nadwyżka 

budżetowa, o której jest mowa w piśmie, czy pracownicy, którzy mieli wpływ na nią, 

to pracowali w godzinach, czy po godzinach pracy.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała,  

że w godzinach pracy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeżeli pracownicy 

w ciągu ośmiogodzinnego czasu pracy wykonują konkretne zadania i otrzymujemy  

z tego tytułu dochody, to nie ma mowy o nadwyżce budżetowej. Dodał, że PUP jest 

finansowany bezpośrednio przez powiat i jeżeli zawierana jest umowa o pracę, którą 

powiat finansuje z własnych środków, a generowane są dochody poprzez tych 

pracowników, to jednoznaczne jest, że te pieniądze nie są nadwyżką budżetową,  

a jest to zwrot poniesionych kosztów. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała,  

że otrzymują pisma z ministerstwa rodziny, pracy i polityki społecznej, w których 

mowa, że te środki powinny trafić do urzędu pracy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że oczywiście   

te środki trafiają do PUP co miesiąc w postaci zasilenia środków budżetu. 

  Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała,  

że są urzędy, które mają 1 tys. zł przychodów z wydanych oświadczeń i zezwoleń,  

w wieluńskim urzędzie tych środków generowanych jest dużo więcej. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy wybrani 

pracownicy generują te dochody, czy to wynika z potrzeb rynku. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że w PUP 

w Wieluniu jest bardzo dużo złożonych wniosków o wydanie oświadczenia  

i zezwolenia, a w innych urzędach nie składają. Dodała, że na terenie powiatu 

wieluńskiego działają również agencje pracy, które zatrudniają cudzoziemców. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział,  

że w przekazanym piśmie nie są zawarte koszty naprawy, więc trudno jest określić  

o jakiej wartości będzie naprawa. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że może 

przygotować kalkulację kosztów. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że przebieg samochodu nie jest duży, ale rok produkcji to 2009. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu powiedziała, że zostało 

ujęte, jakie części będą potrzebne do naprawy samochodu, ale zaznaczyła, że nie 

zna się na strukturze technicznej pojazdu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jeśli 

przygotowuje się materiał, to ważne by był on kompletny. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaproponował, by główna 

księgowa PUP w Wieluniu przygotowała, analizę przewidzianych wyjazdów wraz  

z ilością kilometrów i jaki byłby tego koszt wypłacenia delegacji i środków na zakup 

paliwa. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że średnio  

w ciągu roku ten samochód pokonywał 8 tys. kilometrów, to gdyby wziąć pod uwagę, 

że za 1 kilometr wypłacane będzie 1,15 zł delegacji, to otrzymujemy kwotę 9,3 tys. zł 

kosztów delegacji. Podkreślił, że biorąc obecną cenę zakupu paliwa wraz ze średnim 

spalaniem obecnego samochodu, to jest to wartość około 3 tys. zł, dodatkowo koszt 

ubezpieczenia i środki przeznaczone na utrzymanie tego samochodu, to w sumie 

wynosi około 5 tys. zł rocznie. Zaznaczył, że koszty delegacji wynoszą rocznie  

4 tys. zł więcej niż posiadanie samochodu służbowego, więc przez okres dwóch lat 

na pewno takie rozwiązanie może być.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że można 

rozważyć zakup samochodu elektrycznego. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że można złożyć 

wniosek o dofinansowanie do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

w Łodzi.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział, żeby poczekać 

aż główna księgowa przedstawi wyliczenia i wtedy podjąć decyzję.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu powiedziała, że na ten 

moment samochód jest sprawny. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w tym 

samochodzie są stare opony. Dodał, że guma w oponach ma sprawność około trzech 

lat, a te mają dużo więcej.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że proszą, 

aby Powiatowy Urząd Pracy w Wieluniu przygotował analizę ilości przewidzianych 
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wyjazdów wraz z liczbą kilometrów oraz przewidywane koszty związane w wypłatą 

środków na delegacje. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest 

„za” takim rozwiązaniem w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję, 

aby Powiatowy Urząd Pracy w Wieluniu przygotował analizę ilości przewidzianych 

wyjazdów wraz z liczbą kilometrów oraz przewidywane koszty związane w wypłatą 

środków na delegacje (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Piotr Kędzia).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 8 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanych aneksach do porozumień w sprawie przyjęcia dzieci oraz 

warunków ich pobytu i wysokości wydatków oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej 

lub rodzinnego domu dziecka opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej  

w okresie od dnia 01.07.2024 r. do dnia 31.12.2024 r. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał się  

z informacją w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu o podpisanych aneksach do porozumień  

w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków oraz 

kosztów objęcia rodziny zastępczej lub rodzinnego domu dziecka opieką 

koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej w okresie od dnia 01.07.2024 r. do dnia 

31.12.2024 r. 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 9  

a) Zapoznanie z wystąpieniem Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego 

Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu o dofinansowanie ze środków PFRON projektu pn.: „Zakup  

9-cio osobowego samochodu dla osób niepełnosprawnych” realizowanego  

w obszarze D. 

b) Rozpatrzenie prośby Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego  

Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI”  

w Wieluniu o zabezpieczenie środków w budżecie Powiatu w kwocie 27 250,00 zł na 

realizację powyższego zadania. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Przemysław Krężel. 

Pan Przemysław Krężel- skarbnik powiatu powiedział, że powiat  

nie posiada środków w budżecie na to zadanie i jeżeli wystąpi nadwyżka budżetowa, 

to będzie bardzo ciężko jakiekolwiek środki wygospodarować. Zapytał, czy kwota  

27 tys. zł nie jest zaniżona. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że nie zgadza się kwota, we wniosku jest 22,5 tys. zł  

a w prośbie skierowanej do Zarządu Powiatu jest 27,5 tys. zł i zapytała Prezesa 

Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych  

i Ich Rodzin „TACY SAMI” w Wieluniu, dlaczego tak jest, to uzyskała odpowiedź,  

że jest to pewien rodzaj zabezpieczenia finansowego.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jest to kwota 

zbyt mała.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy 

Stowarzyszenie może złożyć ten wniosek, ale musi zabezpieczyć środki we własnym 

zakresie. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że tak, ale musi złożyć oświadczenie, że zapewni wkład 

własny. Dodała, że jeśli kwota będzie większa, to PFRON również nie przekaże 

więcej, ale proporcjonalnie i wtedy wkład własny również ulegnie zwiększeniu.  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

    Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zapoznał się 

z wystąpieniem Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego Na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „TACY SAMI” w Wieluniu o dofinansowanie  

ze środków PFRON projektu pn.: „Zakup 9-cio osobowego samochodu dla osób 

niepełnosprawnych” realizowanego w obszarze D oraz podjął decyzję  

o niezabezpieczeniu środków w budżecie Powiatu na realizację powyższego zadania 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Piotr Kędzia). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 10  

a) Zapoznanie z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu  

o dofinansowanie ze środków PFRON projektów pn.: 

- „Dostosowanie pomieszczeń higieniczno- sanitarnych do potrzeb osób 

niepełnosprawnych w Zespole Szkół Specjalnych w Wieluniu” realizowanego  

w obszarze B. 

- „Zakup autobusu 19-osobowego dla Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu  

ze specjalnym przystosowaniem do przewozu osób niepełnosprawnych  

z możliwością montażu wózka inwalidzkiego” realizowanego w obszarze D. 

b) Rozpatrzenie prośby Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu  

o zabezpieczenie środków w budżecie Powiatu w kwocie 224 684,76 zł  

na realizację powyższych zadań. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Przemysław Krężel. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy są to odrębne 

wnioski na zadania. 
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Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że będzie składany jeden wniosek, ale na dwa 

zadania, w wyodrębnionych obszarach B i D.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy istnieje taka 

możliwość, że Zespół Szkół Specjalnych otrzyma dofinansowanie na jedno zadanie, 

a na drugie nie. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy na etapie wniosku 

muszą być zabezpieczone środki na wkład własny.  

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że na tym etapie wystarczy oświadczenie, a gdy będzie 

decyzja z PFRON, to wtedy jest zabezpieczenie środków. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał się  

z wnioskiem w przedmiotowej sprawie. 

 

 

     Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu o dofinansowanie ze środków PFRON projektów pn.:  

- „Dostosowanie pomieszczeń higieniczno- sanitarnych do potrzeb osób 

niepełnosprawnych w Zespole Szkół Specjalnych w Wieluniu” realizowanego  

w obszarze B. 

- „Zakup autobusu 19-osobowego dla Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu  

ze specjalnym przystosowaniem do przewozu osób niepełnosprawnych  

z możliwością montażu wózka inwalidzkiego” realizowanego w obszarze D. 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem 

prośby Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu o zabezpieczenie środków 

w budżecie Powiatu. 
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    Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) rozpatrzył 

pozytywnie prośbę Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu  

o zabezpieczenie środków w budżecie Powiatu w kwocie 224 684,76 zł na realizację 

powyższych zadań (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Piotr Kędzia). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 11  

Zapoznanie z wystąpieniem zastępcy Wójta Gminy Konopnica o dofinansowania  

ze środków PFRON projektu pn.: „ŚDS malowanie- degradacji przeciwdziałanie” 

realizowanego w obszarze F. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał się  

z wystąpieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z wystąpieniem zastępcy Wójta 

Gminy Konopnica o dofinansowania ze środków PFRON projektu pn.: „ŚDS 

malowanie - degradacji przeciwdziałanie” realizowanego w obszarze F. 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Zapoznanie z wystąpieniem Prezesa Stowarzyszenia Przyjaciół Szkół Katolickich  

o dofinansowanie ze środków PFRON projektu pn.: „Zakup samochodu osobowego 

o liczbie miejsc 9 łącznie z kierowcą z wykorzystaniem do przewozu osób  

z niepełnosprawnościami, w tym na wózkach inwalidzkich dla Publicznej Szkoły 

Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi SPSK w Strugach” realizowanego  

w obszarze D. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał się  

z wystąpieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z wystąpieniem Prezesa 

Stowarzyszenia Przyjaciół Szkół Katolickich o dofinansowanie ze środków PFRON 

projektu pn.: „Zakup samochodu osobowego o liczbie miejsc 9 łącznie z kierowcą  

z wykorzystaniem do przewozu osób z niepełnosprawnościami, w tym na wózkach 

inwalidzkich dla Publicznej Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi SPSK 

w Strugach” realizowanego w obszarze D. 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 13 

Zapoznanie z wystąpieniem Burmistrza Wielunia o dofinansowanie ze środków 

PFRON projektu pn.: „Likwidacja barier komunikacyjnych dla osób 

niepełnosprawnych – zakup autobusu dla WTZ w Olewinie” realizowanego  

w obszarze D. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się pan Krzysztof Dziuba. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jeśli WTZ  

w Olewinie nie zrealizowało poprzedniego zadania, to jest zagrożenie, że tym razem 

nie otrzymają środków. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że taka jest przekazana informacja, że jeśli jedno 

zadanie jest niezrealizowane, to istnieje zagrożenie, że instytucja nie otrzyma 

środków na kolejne, złożone wnioski. Dodała, że to zależy również od dostępnych 

środków finansowych, jakie będzie miał do dyspozycji PFRON. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał się  

z wystąpieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z wystąpieniem Burmistrza Wielunia 

o dofinansowanie ze środków PFRON projektu pn.: „Likwidacja barier 

komunikacyjnych dla osób niepełnosprawnych – zakup autobusu dla WTZ  

w Olewinie” realizowanego w obszarze D. 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 14 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenia planu finansowego jednostki 

o 28 000,00 zł z przeznaczeniem na montaż urządzeń klimatyzacyjnych  

w 7 gabinetach Poradni. 

 

 

  Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pan 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenia planu finansowego jednostki 

 o 28 000,00 zł z przeznaczeniem na montaż urządzeń klimatyzacyjnych  

w 7 gabinetach Poradni (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Piotr 

Kędzia).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 15  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia konkursu 

przeprowadzanego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora 

Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 251/25 w sprawie ogłoszenia konkursu przeprowadzanego w celu wyłonienia 

kandydata na stanowisko Dyrektora Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury  

i Sportu w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Piotr Kędzia).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia planu 

wykorzystania zasobu nieruchomości Powiatu Wieluńskiego na lata 2025-2027. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy  

są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 252/25 w sprawie ustalenia planu wykorzystania zasobu nieruchomości Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2025-2027 (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan 

Piotr Kędzia).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 17 

Zapoznanie i rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta i Gminy Osjaków.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią 

Karolinę Poniewierę, p.o. naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg oraz 

Pana Bartłomieja Panka, kierownika PZD w Wieluniu oraz udzielił mu głosu. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu omówił przedmiotową 

sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Powiedział, aby w odpowiedzi poinformować 

Burmistrza Miasta i Gminy Osjaków, że niezasadne jest opracowywanie projektu, 

gdyż jest przygotowany Program Funkcjonalno-Użytkowy i gdy pojawi się możliwość 

złożenia wniosku o dofinansowanie wykonania przebudowy, to Powiat Wieluński 

będzie go składał. Poza tym w odpowiedzi należy podkreślić o realizacji licznych 

inwestycji na terenie Gminy Osjaków. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem  

w przedmiotowej sprawie. 

  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję, 

aby w odpowiedzi poinformować Burmistrza Miasta i Gminy Osjaków, że niezasadne 

jest opracowywanie projektu, gdyż jest przygotowany Program Funkcjonalno-

Użytkowy i gdy pojawi się możliwość złożenia wniosku o dofinansowanie wykonania 

przebudowy, to Powiat Wieluński będzie go składał. Poza tym w odpowiedzi należy 

podkreślić o realizacji licznych inwestycji na terenie Gminy Osjaków (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Piotr Kędzia).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 18 
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Zapoznanie z wnioskiem radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Marka Kielera oraz 

zaakceptowanie projektu odpowiedzi na przedstawiony wniosek  

– dot. prośby mieszkańców sołectwa Chotów w sprawie udzielenia informacji  

o pracach związanych z przygotowaniem dokumentacji technicznej dla drogi 

powiatowej Skomlin- Turów na odcinku Mątewki- Chotów (skrzyżowanie z drogą  

Nr 4514E). 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

kierownikowi PZD w Wieluniu. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu omówił przedmiotową 

sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu 

odpowiedzi w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zapoznał się  

z wnioskiem radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Marka Kielera oraz 

zaakceptował projekt odpowiedzi na przedstawiony wniosek – dot. prośby 

mieszkańców sołectwa Chotów w sprawie udzielenia informacji o pracach 

związanych z przygotowaniem dokumentacji technicznej dla drogi powiatowej 

Skomlin - Turów na odcinku Mątewki Chotów (skrzyżowanie z drogą Nr 4514E) 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Piotr Kędzia).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 19 

Zapoznanie z wnioskiem radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Marka Kielera oraz 

zaakceptowanie projektu odpowiedzi na przedstawiony wniosek  

– dot. naprawy radarowych wyświetlaczy prędkości na drodze Nr 4510E  

w miejscowości Mokrsko. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

kierownikowi PZD w Wieluniu. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu omówił przedmiotową 

sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu 

odpowiedzi w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zapoznał się  

z wnioskiem radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Marka Kielera oraz 

zaakceptował projekt odpowiedzi na przedstawiony wniosek – dot. naprawy 

radarowych wyświetlaczy prędkości na drodze Nr 4510E w miejscowości Mokrsko 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Piotr Kędzia). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 20 

Zapoznanie z wnioskiem radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Dariusza 

Ceglarskiego oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi na przedstawiony wniosek. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

kierownikowi PZD w Wieluniu. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu omówił przedmiotową 

sprawę. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu powiedział,  

że umiejscowienie przejścia dla pieszych, gdzie był w ostatnim czasie śmiertelny 

wypadek drogowy, znajduje się w miejscu, z niezbyt dobrą widocznością. Powiedział, 

że tuż przed tym wypadkiem samochód dostawczy, skręcał na stację benzynową  

i zasłonił widoczność pieszemu oraz kierującemu samochodem osobowym od strony 

Skomlina. Zastanawia się, czy istnieje możliwość przesunięcia tego przejścia dla 

pieszych przy skrzyżowaniu Wieluń – Skomlin - stacja paliw w miejscowości 

Mokrsko.  
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Pan Bartłomiej Panek – kierownik PZD w Wieluniu powiedział,  

że na najbliższym posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa udają się w to miejsce  

by przeanalizować możliwości. Dodał, że jako PZD wraz z Komendą Powiatową 

Policji w Wieluniu po zdarzeniu śmiertelnym są zobligowaniu następnego dnia udać 

się w miejsce wypadku i ocenić, czy przyczyną zdarzenia było złe oznakowanie  

i infrastruktura drogowa. Zaznaczył, że policjanci nie stwierdzili żadnych uchybień  

ze strony PZD, więc przyczyną był czynnik ludzki, ale tak jak wspomniał, udają się  

na posiedzeniu Komisji w to miejsce.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu złożył wniosek  

o przeanalizowanie możliwości przeniesienia przejścia dla pieszych przy 

skrzyżowaniu Wieluń – Skomlin - stacja paliw w miejscowości Mokrsko. W ostatnim 

czasie miał tam miejsce śmiertelny wypadek drogowy, stąd wniosek o przesunięcie 

przejścia w miarę możliwości o 20-30 metrów w stronę Wielunia.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” projektu odpowiedzi  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zapoznał się  

z wnioskiem radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Dariusza Ceglarskiego oraz 

zaakceptował projekt odpowiedzi na przedstawiony wniosek (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Piotr Kędzia).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

  

Wychodzi Pan Jakub Jurdziński. Zarząd Powiatu obraduje w trzyosobowym 

składzie. 

 

 

Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego w sprawach związanych z opracowywaną 

dokumentacją projektową pn.: „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 4517E na odcinku 

od drogi krajowej Nr 45 do skrzyżowania drogi krajowej Nr 43 w m. Grębień”. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 253/25 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu 

Wieluńskiego w sprawach związanych z opracowywaną dokumentacją projektową 

pn.: „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 4517E na odcinku od drogi krajowej Nr 45  

do skrzyżowania drogi krajowej Nr 43 w m. Grębień” (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecni: Pan Jakub Jurdziński i Pan Piotr Kędzia).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Wchodzi Pan Jakub Jurdziński. Zarząd Powiatu obraduje w czteroosobowym 

składzie. Nieobecny Pan Piotr Kędzia. 

 

Pkt 22 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych 

Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2024 roku. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania  

w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji 

współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego  

w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku 

Sportowego w 2024 roku (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Piotr 

Kędzia).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

sekretarz. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 254/25 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu organizacyjnego 

Starostwa Powiatowego w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan 

Piotr Kędzia).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie struktury wewnętrznej 

oraz planu etatów Starostwa Powiatowego w Wieluniu. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

sekretarz. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 255/25 w sprawie struktury wewnętrznej oraz planu etatów Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Piotr 

Kędzia).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 256/25 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Piotr Kędzia).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 



33 
 

 

Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 257/25 w sprawie opracowania układu wykonawczego – do uchwały Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Piotr Kędzia).  

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 27 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że w tym punkcie są trzy tematy do podjęcia pod obrady. Pierwszą sprawą jest 

materiał pn.: „Rozpatrzenie prośby Dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

o dofinansowanie kwoty wkładu własnego do projektu pn.: „Z niestarego albumu 

- akademia etno-fotograficzna”.” oraz udzielił głosu Panu skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem 

prośby w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył prośbę Dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej o dofinansowanie kwoty 

wkładu własnego do projektu pn.: „Z niestarego albumu- akademia etno-

fotograficzna” (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Piotr Kędzia). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że kolejny 

materiał jest pn.: „Rozpatrzenie prośby Dyrektora PCPR na podpisanie umowy 

dotyczącej prowadzenia Rodzinnego Domu Dziecka na zlecenia Powiatu 

Wieluńskiego.” Powitał Panią Beatę Korczewską, dyrektor Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Wieluniu. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Udzielił 

głosu Panu wicestaroście. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński omówił przedmiotową 

sprawę. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy jeśli dziecko 

zostanie przeniesione do rodzinnego domu dziecka, to z kolejnym miesiącem będzie 

możliwe rozwiązanie umowy z innym domem dziecka. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR powiedziała, że jeśli będzie zgoda 

na podpisanie umowy, to jako jednostka planują przenieść trójkę dzieci z Domu 

Dziecka w Komornikach do rodzinnego domu dziecka, ponieważ są to małe dzieci  

i w rodzinie będą się lepiej rozwijać, jednocześnie zmniejszą się koszty, w a Domu 

Dziecka w Komornikach będzie możliwe umieszczenie dzieci z innego powiatu, który 

będzie płacił za pobyt dzieci w naszym powiecie. Dodała, że taki jest plan,  

a w załączonej kalkulacji przyjęto maksymalne kwoty. Nadmieniła, że w rodzinie, 

która stara się o utworzenie rodzinnego domu dziecka jest dziewczynka w wieku  

17 lat z Łodzi, więc powiat łódzki przez co najmniej rok będzie płacił powiatowi 

wieluńskiemu za pobyt tego dziecka.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy ta rodzina może 

przystąpić do porozumienia z innym powiatem. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR odpowiedziała, że nie, ponieważ 

jeśli powiat wieluński podpisze umowę na prowadzenie rodzinnego domu dziecka, to 
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zawarcie umowy obejmuje całą ósemkę dzieci, a jeśli jakieś dziecko będzie z innego 

powiatu, to odbywa się to za pośrednictwem PCPR i koszty będą zwracane  

do budżetu powiatu.   

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” wyrażeniem zgody 

 w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wyraził zgodę 

na podpisanie umowy dotyczącej prowadzenia Rodzinnego Domu Dziecka  

na zlecenia Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan 

Piotr Kędzia). 

 

 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR powiedziała, że jeśli mowa  

o wynagrodzeniu dla opiekunów, to będzie przygotowana uchwała Rady Powiatu  

w Wieluniu, która zatwierdzi wartość wynagrodzenia.   

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził 5 minut 

przerwy.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady  

po przerwie. Zarząd Powiatu obraduje z czteroosobowym składzie. Nieobecny Pan 

Piotr Kędzia. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że w tym 

punkcie jest jeszcze jeden materiał pn.: „Zapoznanie z odpowiedzią Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na zapytanie 

radnego Łukasza Dybki złożone na XI posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia  

i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu, w dniu 11 lutego 2025 r. dot. podjęcia działań 

mających na celu otwarcie w szpitalu baru oraz przyjęcie projektu odpowiedzi.” 
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Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem 

projektu odpowiedzi w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zapoznał się 

odpowiedzią Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na zapytanie radnego Łukasza Dybki, złożone na XI posiedzeniu Komisji 

Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu, w dniu 11 lutego 2025 r. 

dot. podjęcia działań mających na celu otwarcie w szpitalu baru oraz przyjął projekt 

odpowiedzi (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Piotr Kędzia). 

 

 

Pkt 28 

Wolne wnioski. 

 

Na XXVI posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały złożone.  

 

 

Pkt 29 

Zamknięcie XXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku, 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął XXVI posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

           Dorota Urbanek 

Referent  

 

 


